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Protokół nr 37/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Promocji, Transportu,  Infrastruktury, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska  
Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 18 października 2021 r., godz. 14:00 
 
Ad. pkt 1 i 2 
Otwarcie posiedzenia 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził Przewodniczący Komisji Jan 
Adam Adamowicz, który powitał wszystkich uczestników posiedzenia i stwierdził 
prawomocność obrad. Podczas otwarcia posiedzenia obecni wszyscy członkowie 
komisji, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Następnie Przewodniczący przedstawił zaproponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Analiza stanu mienia Powiatu i dochodów z jego sprzedaży w 2021 r. 

4. Zapoznanie się z projektami uchwał w sprawach: 

a) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie; 

b) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  

w Kętrzynie; 

c) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie; 

d) wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XL 

sesji Rady Powiatu w dniu 21 października 2021 roku w sprawach: 

a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 

pływającego obowiązujących w 2022 roku; 

b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi  

i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów  

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 

obowiązujących w 2022 roku; 

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 

2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 

Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie; 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 

2035; 
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g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 

h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego Urzędu 

Pracy w Kętrzynie. 

6.  Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
7. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu  21 września 2021 r. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 
  
 
 Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” przyjęła zaproponowany porządek obrad.  
 
Ad. pkt 3  
Analiza stanu mienia Powiatu i dochodów z jego sprzedaży w 2021 r. 
 
 Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości Beata 
Obolewicz przypomniała, że przesłała członkom komisji sprawozdanie (zał nr. 2). 
Dodała, że w odniesieniu do grudnia 2020 roku różnica w powierzchni nieruchomości 
Powiatu wynosi 2,56 ha i wynika to ze sprzedaży działki 6/6 łącznie z udziałem  
w działce 6/5 w Karolewie, działki 6/5 w Karolewie oraz działki w Kętrzynie, a ponadto 
przekazano drogę w Suchawie na rzecz Gminy Barciany. Naczelnik poinformowała, że 
w planie jest sprzedaż innych nieruchomości, ale zależy to od zainteresowania 
potencjalnych nabywców, a obecnie zaplanowane zostało podpisanie aktu 
notarialnego na działkę 6/9 w Karolewie w cenie wynikającej z przetargu 42 890 zł 
netto, działkę 6/16 w Karolewie z ceną 38 870 zł netto, działkę 6/17 z ceną 40 690 zł 
netto oraz działkę 6/18 z ceną 33 370 zł netto.  Naczelnik poinformowała, że w planie 
jest sprzedaż działek nr 83 i 84/1 w Reszlu, gdzie na ostatnim posiedzeniu Zarządu 
postanowiono obniżyć cenę o 50%, a ponadto jak wynika z przedstawionej tabeli jest 
szereg działek, które będą dalej przekazywane do przetargu. Naczelnik Beata 
Obolewicz przedstawiła przewidywane w 2021 r. wpływy ze sprzedaży nieruchomości 
Powiatu Kętrzyńskiego, które wyniosą 656 530 zł. Naczelnik poinformowała, że koszty 
poniesione na przygotowanie nieruchomości do sprzedaży, zamiany lub przekazania 
nieruchomości w dzierżawę wyniosły łącznie 17 956,79 zł. Naczelnik wyjaśniła, że 
obecnie w trwałym zarządzie jest 712,9135 ha, w użytkowaniu 3,57 ha – szpitale  
i w dzierżawie – 295 m2.  
 
 Starosta poinformował, że w tym roku głównie do zbycia przeznaczone są działki  
w Karolewie, natomiast nie było chętnych do nabycia budynku po byłym Specjalnym 
Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Reszlu. Ponadto Starosta powiedział, że są jeszcze 
nieruchomości, co do których nie podejmuje się jeszcze prób sprzedaży ale nie ma  
w tej kwestii pośpiechu. Starosta poinformował, że jest to kilka działek na kolonii 
Gnatowo oraz teren boiska naprzeciwko Straży Granicznej.  
 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że podczas pierwszej reformy oświaty do 
Starostwa Powiatowego trafiło gospodarstwo rolne o powierzchni ok. 450 ha, a gdy 
szkoła powróciła do Ministerstwa pozostawiono ok. 100 ha. W związku z powyższym 
radny zapytał, co stało się z pozostałymi 350 ha.  
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 Naczelnik Beata Obolewicz powiedziała, że w dzierżawie jest ok. 30 ha i dodała, 
że przygotuje pisemną informację jaka powierzchnia została przejęta oraz kiedy 
sprzedano nieruchomości.  
 
 
Ad. pkt 4 
Zapoznanie się z projektami uchwał w sprawach 
 

a)  zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie 
 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że projekt uchwały został 
przygotowany ze względu na rezygnację złożoną przez radnego Zbigniewa 
Olenkowicza. 

 
b) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

w Kętrzynie 
 
 Starosta poinformował, że projekt uchwały związany jest z złożoną przez radnego 
Mirosława Bobrowskiego rezygnacją z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  
w Kętrzynie  
 

c) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie 
 
 Starosta poinformował, że podczas sesji radni będą mogli zgłosić kandydatów na 
funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie, który zostanie wybrany  
w głosowaniu tajnym. 
 

d) wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie 
 
 Starosta wyjaśnił, że zgłoszenie kandydata na członka Zarządu Powiatu należy do 
kompetencji starosty i podczas sesji zaproponuje kandydaturę radnego Mirosława 
Bobrowskiego. 
 
 
Ad. pkt 5 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia  
i zaopiniowania projektów uchwał będących przedmiotem XL sesji Rady Powiatu: 
 

a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 
pływającego obowiązujących w 2022 roku 

 
Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że w projekcie uchwały zostały określone 

stawki i zgodnie z przepisami jest to zadanie Powiatu, ale w przeprowadzonym 
postępowaniu nie zgłosił się żaden podmiot, który chciałby realizować to zadanie, więc 
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jeżeli taka sytuacja się zdarzy to będzie poszukiwany wykonawca do konkretnego 
działania.  
 

Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 3). 
 

b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu  
z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów  
w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
obowiązujących w 2022 roku 
 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że umowa z obecnym Wykonawcą 
obowiązuje do końca marca 2022 r., a stawki określone w projekcie uchwały są 
dostosowane do kwot uzyskanych w postępowaniu. Starosta dodał, że na początku 
roku zostanie przeprowadzone nowe postępowanie i jeśli kwoty przedstawione  
w ofertach zmienią się to konieczne będzie zaktualizowanie uchwały.  
 

Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
  

Komisja jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały (zał. nr 4). 
 

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 
2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 
Dyrektor Dorota Siwicka wyjaśniła, że w związku z tym, iż Powiatowy Urząd Pracy 

w Kętrzynie nie wykorzystał środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w kwocie 150 000 zł i je zwrócił, będą one przeznaczone na 
zadanie w zakresie likwidacji barier w komunikowaniu się i technicznych oraz sprzęt 
rehabilitacyjny, a także zaopatrzenie w przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze. 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 
Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 5). 
 
 
d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 

Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie 
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Starosta wyjaśnił, że Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej będzie zakładem 
budżetowym, a nie jednostką organizacyjną, ponieważ będzie prowadził swoją 
politykę finansową. Starosta dodał, że omawiany projekt uchwały jest to uchwała 
intencyjna, na której podstawie zostanie złożony do Zarządu Województwa wniosek  
o utworzenie, który następnie zostanie przesłany do Starosty w celu zaopiniowania  
i dopiero wtedy Marszałek podejmie decyzję o zgodzie na utworzenie. Starosta 
poinformował, że pojawiła się zapowiedź Ministerstwa o nowym programie 
„Samodzielność, Aktywność, Mobilność”, którego założeniem jest, aby w ciągu roku 
powstało przynajmniej 10 Zakładów Aktywności Zawodowej, a Państwowy Fundusz 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przez 3 lata będzie finansował koszty 
utrzymania uczestników. 

Starosta poinformował, że na 23 listopada br. planowana jest organizacja 
konferencji, na którą zostaną zaproszeni radni Rady Powiatu, Zarząd Województwa, 
przedstawiciele władz lokalnych oraz rządowych w województwie. Starosta wyjaśnił, 
że tematem konferencji będzie Zakład Aktywności Zawodowej jako szansa dla osób 
niepełnosprawnych na terenie powiatu kętrzyńskiego, a jej celem pokazanie na jakim 
etapie jest realizacja inwestycji oraz przedstawienie rozwiązań organizacyjnych. 
Starosta dodał, że jest obecnie duży nacisk na aktywizację osób niepełnosprawnych co 
widać po orzeczeniach i osobach rejestrujących się w Powiatowym Urzędzie Pracy ze 
stopniem niepełnosprawności, więc uchwała dotycząca utworzenia Zakładu 
Aktywności Zawodowej będzie jedną z ważniejszych uchwał podjętych w tej kadencji. 
Starosta poinformował, że z usług pralni prowadzonej w ZAZ będą korzystały jednostki 
Powiatu Kętrzyńskiego takie jak Szpital Powiatowy  
w Kętrzynie, Zespół Opieki Zdrowotnej w Reszlu, Zespół Szkół im. Macieja Rataja  
w Reszlu, Powiatowe Centrum Edukacyjne w Kętrzynie oraz Powiatowe Domy Dziecka 
oraz Dom Pomocy Społecznej w Kętrzynie.  

Dyrektor Dorota Siwicka wyjaśniła, że Dom Pomocy Społecznej i Zespół Opieki 
Zdrowotnej mają problem z podpisaniem umowy z pralnią, ponieważ najbliższe zakłady 
nie mają zapewnionej bariery higienicznej, a w Zakładzie Aktywności Zawodowej 
będzie to zapewnione.  
 

Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 6). 

 
e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022 
 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 7). 
 

 
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 

2035 
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Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych  
w projektach uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2021:  
 

I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 
 
 
1. Na wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej dokonać 

przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 32 913 zł  
Zmn. W 754; 75411; § 3070 – 10 000 zł 
                                     § 4020 –   1 511 zł 
                                     § 4070 – 20 924 zł 
                                     § 4120 –      478 zł 
Zw. W.                        § 4060 – 20 924 zł 
                                     § 4110 –   1 989 zł 
                                     § 4260 –   5 000 zł 
                                     § 4300 –   5 000 zł 
 

 
2. Decyzją Nr FK 299/2021 z dnia 04.10.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej dla powiatu o kwotę 14 273 zł na finansowanie 
zespołu do spraw orzekania  
o niepełnosprawności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

Zw. D. 853; 85321; § 2110 – 14 273 zł 
Zw. W.                      § 4210 –    4 273 zł 
                                  § 4300 –  10 000 zł 
 
 
II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
 
1. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 20 000 zł na zakup usług 
pozostałych 

Zmn. W. 600; 60014;§ 4210 – 10 000 zł 
                                     § 4270 – 10 000 zł 
Zw. W.                         § 4300 – 20 000 zł 
2. W związku z podpisaniem z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim aneksów do 

umów o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. 
„Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej nr 1737N 
Dr.nr 1618N-Koczarki-Krzyżany” dokonać zwiększenia dofinansowania oraz 
planu wydatków o kwotę 150 135 zł. Planowane wydatki po zmianie wynoszą 
2 800 553 zł, w tym dofinansowanie w kwocie 1 475 344 zł, udział powiatu  
1 325 209 zł 

Zw. D. 600; 60014; § 6350 – 150 135 zł 
Zw. W.                      § 6050 – 150 135 zł 
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3. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji w związku  
z otwarciem ofert przewyższających kwoty zaplanowane dokonać urealnienia 
wartości zadania. Po zmianie wartość zadania pn. „Wykonanie (budowa) 
przejścia dla pieszych w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej nr 1735N 
Kętrzyn-Sławkowo-Nakomiady z drogą podporządkowaną” –  
z kwoty 66 266 zł do kwoty 81 244 zł, z czego: dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg - 53 012 zł, dofinansowanie Gminy Kętrzyn - 14 116 
zł, udział powiatu – 14 116 zł). Zwiększyć dochody o kwotę 7 489 zł, wydatki  
o kwotę 14 978 zł. Środki własne  
w kwocie 7 489 zł przesunąć z zadania pn. „Inwestycje wspólne z gminami 
50/50” 

Zw. D. 600; 60014; § 6300 –   7 489 zł 
Zmn. W.                    § 6050 –   7 489 zł 
Zw. W.                       § 6050 – 14 978 zł 
 
4. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji dokonać 

urealnienia wartości i terminów realizacji zadań poprzez ujęcie ich jako 
przedsięwzięć realizowanych w latach 2021-2022. Po zmianie wartości 
przedsięwzięć wynoszą: 

1) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno - 
użytkowych drogi powiatowej nr 1733N na odcinku Nakomiady-Salpik – z kwoty 85 
000 zł do kwoty 95 000 zł,  
z czego: w roku 2021 – 5 000 zł, w roku 2022 – 90 000 zł (udział powiatu 45 000 zł, 
udział gminy 45 000 zł), 

2) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno - 
użytkowych drogi powiatowej nr 1968N na odcinku Wilkowo-Stachowizna – z kwoty 
36 000 zł do kwoty 50 000 zł, z czego: w roku 2021 – 5 000 zł, w roku 2022 – 45 000 
zł (udział powiatu 22 500 zł, udział gminy 22 500 zł). 

W roku 2021 zmniejszyć dochody o kwotę 60 500 zł, wydatki o kwotę 111 000 zł. 
Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki o kwotę 50 500 zł 

Zmn. D. 600; 60014; § 6300 –   60 500 zł 
Zmn. W.                      § 6050 – 111 000 zł 
Zmn. Przychody;        § 950   –   50 500 zł 
 
5. Dokonać zmniejszenia dochodów ze sprzedaży majątku o kwotę 124 801 zł. 

Dla zbilansowania dokonać zmniejszenia wydatków o kwotę 74 301 zł oraz 
zwiększyć wolne środki o kwotę 50 500 zł. 

Zmn. D.  700; 70005; § 0770 – 124 801 zł 
Zmn. W. 710; 71095; § 4300 –   74 301 zł 
Zw. Przychody;            § 950   –   50 500 zł 
 
6. Na wniosek Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji dokonać 

urealnienia przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej 
budynku nr 4 Zespołu Szkół im. Macieja Rataja przy ul. W. Łukasińskiego  
w Reszlu wraz ze zmianą sposobu użytkowania na Powiatowy Dom Dziecka” 
realizowanego w latach 2020-2021. Zwiększyć finansowanie wydatków ze 
środków własnych o kwotę 120 000 zł. Planowane wydatki w roku 2021 po 
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zmianie wynoszą 1 149 606 zł, w tym środki unijne 507 322 zł, środki powiatu 
505 463 zł, środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 136 821 zł. 
Środki własne przesunąć  
z zadania pn. „Inwestycje wspólne z gminami 50/50” 

Zmn. W. 600; 60014; § 6050 – 120 000 zł 
Zw. W.    801; 80195; § 6059 – 120 000 zł 
 
7. Na wniosek Powiatowego Centrum Edukacyjnego dokonać zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 8 960 zł na zakup pomocy dydaktycznych oraz 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 32 200 zł na 
wynagrodzenia bezosobowe 

Zw. D.     801; 80140; § 0870 –   8 960 zł 
Zmn. W.          80115; § 4010 – 32 200 zł 
Zw. W.                          § 4170 – 32 200 zł 
                          80140; § 4240 –  8 960 zł 
 
8. Na wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dokonać 

przeniesienia planu wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 
12 800 zł na zakup materiałów  
i wyposażenia oraz opłat 

Zmn. W. 801; 80134; § 4500 –   5 328 zł 
                854; 85403; § 4260 –   7 472 zł 
Zw. W.                          § 4210 – 10 000 zł 
                                       § 4430 –   2 800 zł 
 
9. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. C. Skłodowskiej  dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 21 500 zł na zakup 
materiałów i wyposażenia oraz usług remontowych 

Zmn. W. 801; 80115; § 4270 – 14 500 zł 
                                      § 4390 –    2 950 zł 
                         80120; § 4700 –       900 zł 
                                      § 4710 –    3 150 zł 
Zw. W.   801; 80115; § 4210 –  14 500 zł 
                         80120; § 4270 –    7 000 zł 
 
10. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja  dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w kwocie 17 300 zł na zakup 
materiałów i wyposażenia, usług telekomunikacyjnych oraz wynagrodzenia 
bezosobowe 

Zmn. W. 801; 80115; § 4410 –  3 500 zł 
                                      § 4700 –   2 000 zł 
                                      § 4710 –   3 900 zł 
                854; 85410; § 4300 –   7 900 zł 
Zw. W.   801; 80115; § 4170 –    3 900 zł 
                                      § 4210 –    4 200 zł 
                                      § 4360 –    1 200 zł 
                         80140; § 4210 –    3 000 zł 
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                854; 85410; § 4210 –    5 000 zł 
 
 
11. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać przeniesienia 

planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 19 000 zł na zakup usług 
pozostałych 

Zmn. W. 852; 85203; § 4170 – 15 000 zł 
                         85220; § 4170 –    4 000 zł 
Zw. W.             85203; § 4300 – 15 000 zł 
                         85220; § 4300 –    4 000 zł 
 
 
12. Na wniosek Powiatowego Urząd Pracy dokonać zwiększenia planu dochodów  

i wydatków o kwotę 2 700 zł na koszty zastępstwa prawnego oraz 
przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 569 zł na 
zakup usług zdrowotnych i ubezpieczenie majątku 

Zw. D.  853; 85333; § 0970 – 2 700 zł 
Zmn. W.                    § 4270 –    306 zł 
                                   § 4410 –    263 zł 
Zw. W.                       § 4280 –    296 zł 
                                   § 4300 – 2 700 zł 
                                   § 4430 –    273 zł 

 
Przewodniczący zapytał, z czego wynika zwiększenie wydatków o 120 000 zł przy 

przedsięwzięciu pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynku nr 4 Zespołu Szkół 
im. Macieja Rataja przy ul. W. Łukasińskiego w Reszlu wraz ze zmianą sposobu 
użytkowania na Powiatowy Dom Dziecka”. 

Starosta wyjaśnił, że roboty dodatkowe zostaną sfinansowane ze środków własnych. 
Poinformował, że są to prace, które nie były przewidziane w projekcie, ale pojawiła się 
konieczność wykonania. Starosta poinformował, że zasada jest taka, że musi 
zawnioskować o to inspektor nadzoru, a następnie celowość prac dodatkowych 
analizuje komisja składająca się z pracowników Wydziału Architektury  
i Budownictwa.  

 
Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 8). 
 
 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 

 Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 9). 

 
Starosta Michał Kochanowski poinformował, że do piątku kierownicy jednostek 

organizacyjnych oraz naczelnicy wydziałów składali Skarbnikowi projekty planów 
budżetowych na przyszły rok  
i każda jednostka średnio o ok. 20% zwiększyła wydatki. Starosta dodał, że w piątek 
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ukazały się informacje na temat kwot subwencji, dotacji, udziału w PIT i CIT 
samorządów na rok 2022. Starosta poinformował, że: 

- w części wyrównawczej subwencji ogólnej dla Powiatu planuje się mniej o 
1 600 000 zł, 

- udział w PIT będzie mniejszy o 880 000 zł, 
- subwencja oświatowa wzrośnie tylko o 411 000 zł 

Starosta powiedział, że łącznie w tych dochodach budżet na przyszły rok będzie niższy 
o 225 000 zł. Starosta dodał, że Skarbnik wysłał pisma do wszystkich jednostek, aby 
skorygowali wydatki w ramach własnych budżetów. 

 
 

h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego Urzędu 

Pracy w Kętrzynie 

 

Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 10). 

 
Ad. pkt 6 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
  
  Starosta Michał Kochanowski poprosił, aby Skarbnik Powiatu udzielił 
komentarza do sytuacji finansowej na przyszły rok.  
 Skarbnik Bogusław Lichocki poinformował, że wszystkie powiaty mają ten sam 
problem. Wyjaśnił, że wydatki są bardzo duże i należy zdecydować, z czego można 
zrezygnować, dlatego dyrektorzy otrzymali prośbę o przeanalizowanie swoich 
budżetów. Skarbnik wyjaśnił, że problem jest w tym, że inflacja narasta i jeszcze nie 
wiemy, gdzie się zatrzyma i standardem jest, że wydatki rosną, natomiast dochody 
spadają. Skarbnik powiedział, że należy w tej sytuacji myśleć o planowaniu rezerw. 
 Przewodniczący zapytał, czy są już rozstrzygnięcia dotacji w ramach Nowego 
Ładu. 
 Starosta poinformował, że decyzji jeszcze nie ma, ale pojawił się komentarz 
Premiera, że na ostateczne rozstrzygnięcia trzeba poczekać jeszcze ok. 10 dni.   
 Radny Ryszard Kawczyński zapytał, jak przebiega realizacja inwestycji w Szpitalu 
Powiatowym  
w Kętrzynie. 
 Starosta poinformował, że trwają konsultacje projektu ze służbami, ale nie ma 
przy tej inwestycji ścisłego harmonogramu, ponieważ prace mają zostać zakończone  
w listopadzie 2022 roku.  
 Przewodniczący Jan Adamowicz zapytał, jak wygląda remont mostu w Prośnie. 
 Starosta powiedział, że obecnie instalowane są przęsła, a następnie będą 
układane komponenty i dopiero po uzyskaniu pozytywnej opinii inspektora nadzoru 
budowlanego będzie możliwy ruch pieszy.  
 
 
Ad. pkt 7 
Przyjęcie protokołu 
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Komisja głosami 6 „za” przyjęła: 

 protokół z posiedzenia w dniu 21 września 2021 r. 
 
Ad. pkt 8 
Zamknięcie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Budżetu, 
Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  
w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 15:10. 
 
 
Protokołowała: 
 
M. Filipiak 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu w Kętrzynie 
 

   /-/ Jan Adam Adamowicz 


